
1. Ile rocznie stron dokumentów zakładają Państwo że będzie obsługiwanych przez OCR? – 
około 500 miesięcznie 

2. Ile numerów NIP powinno obsługiwać rozwiązanie do KSeF? – 1 numer NIP 
3. Czy posiadają Państwo szablony umów, które stosują do podpisywania kontraktów z 

kontrahentami? Jeśli tak to ile ich Państwo mają?  Czy zakładają Państwo że system powinien 
na podstawie zdefiniowanych szablonów i danych z systemu utworzyć gotową umowę? – tak 
mamy ramowe wzory umów w zależności od przedmiotu umowy (usługi, dostawy itp.), nie 
chcemy aby system generował gotową umowę 

4. W ilu i jakich bankach wykonywane są przelewy? Jakie standardy obsługi płatności powinno 
pokrywać rozwiązanie? – przelewy wykonywane są w dwóch bankach 

5. Jakiego typu projekty będą rejestrowane w systemie? Jaki jest średni wolumen dokumentów 
per projekt (ilość + rozmiar)? – na ten moment brak projektów 

6. Jak wygląda podział budżetów? (MPK, konta kosztowe? - na jakim poziomie szczegółowości 
ujmowane i ewidencjonowane są koszty)- była odpowiedź  - MPK 

7. Prośba o podanie wszystkich oczekiwanych integracji w zakresie obsługi korespondencji 
przychodzącej i wychodzącej.- z Symfonią, Kuracjuszem, w późniejszym terminie e-
doręczenia 

8. Na potrzeby integracji s programem Symfonia - jakie sposoby integracji zostaną 
udostępnione po stronie Symfonii? (API, tabele pośrednie etc.) - pliki 

 


